
 
 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  №  22 

 

засідання постійної комісії  

з питань бюджету та податкової політики 

 

від 31 січня 2022 року м. Кропивницький 

 

Склад комісії – 7 осіб 

 

Присутні: 

Голова комісії 

 

Бірець Д.М. 

Заступник голови Цертій О.М  

Секретар комісії Ковальова-Алокілі О.А.  

Члени комісії: Корнюша О.П., Шамардіна К.О., Яриніч К.В. 

Відсутні: Табалов А.О. 

Запрошені: Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління Кропивницької міської ради, 

Колодяжний С.О. – заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради, 

Костенко О.В. – т.в.о. директора департаменту 

соціальної політики Кропивницької міської 

ради, 

Ломова Т.В. – в.о. директора департаменту з 

питань економічного розвитку Кропивницької 

міської ради, 

Яндович Ю.В. – т.в.о. начальника Головного 

управління житлово-комунального 

господарства Кропивницької міської ради, 

 

У роботі комісії взяли 

участь: 

Вергун О.С. – заступник міського голови  

з питань діяльності виконавчих органів міської 

ради, 

Колюка О.С. – секретар Кропивницької міської 

ради, 

Масло Л.Я. – начальник управління апарату 

Кропивницької міської ради 
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СЛУХАЛИ: 

Бірця Д.М., який запропонував перелік питань до порядку денного 

засідання постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного наступні 

питання: 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

№ 

з/п 

Номер 

проєкту 

рішення 

/листа 

Назва питання 

Прізвище, 

ініціали, посада 

доповідача 

1.  

 

 
Про виконання протокольного 

доручення постійної комісії  

від 10.12.2021 протокол № 19 

щодо: 

1. плану залучення коштів по 

кожному виду субвенції, 

вказавши цільові цифри 

потенційно можливого 

залучення, виходячи з 

розрахунку у відповідності до 

розміру населеного пункту; 

2. переліку проєктів/об’єктів, на 

реалізацію яких планується 

залучити кошти субвенцій  

у 2022 році, вказавши строки та 

відповідальних за підготовку 

проєктів; 

3. консолідованого переліку 

проєктів, які виконавчі органи 

міської ради подавали у 2021 

році для залучення субвенцій 

(скільки проєктів подано, скільки 

коштів залучено) 

Ломова Т.В,, 
в.о. директора 

департаменту з питань 

економічного розвитку 

2.   

Про виконання протокольного 

доручення постійної комісії  

від 27.01.2022 протокол № 21 

щодо можливості надання 

матеріальної допомоги 

багатодітній сім’ї Валіхновським 

на ремонт квартири 

Бочкова Л.Т., 
начальник фінансового 

управління 
 

Костенко О.В., 
т.в.о. директора 

департаменту соціальної 

політики 
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3.  
1093 

доопрацьований 

Про розгляд проєкту рішення 

«Про договори з 

реструктуризації заборгованості 

за спожитий природний газ» 

 

Яндович Ю.В., 
т.в.о. начальника 

Головного управління 

житлово-комунального 

господарства 

4.  1067 

Про розгляд проєкту рішення 

«Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1059 

«Про бюджет Кропивницької 

міської територіальної громади 

на 2022 рік» 

Бочкова Л.Т., 
начальник фінансового 

управління 

5.  (додається) 

Про інформацію щодо діяльності 

постійної комісії Кропивницької 

міської ради з питань бюджету та 

податкової політики за 2021 рік 

Бірець Д.М., 
голова постійної комісії 

 

Результати голосування: 

«за» – 5, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 1. 

Прийнято. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Ломову Т.В., яка ознайомила членів постійної комісії про виконання 

протокольного доручення постійної комісії від 10.12.2021 протокол № 19, 

надала інформацію про заходи та об’єкти, подані для залучення коштів 

державної субвенції на поточний рік (інформація додається). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

   Цертій О.М., який запропонував департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради ознайомити депутатів міської ради з напрацьованим 

проєктним кейсом, із зверненнями до Народних депутатів України, щоб мати 

змогу предметно комунікувати, спільно сприяти залученню субвенцій, 

інвестицій в розвиток міста Кропивницького. 

 

   В обговоренні взяли участь Ковальова-Алокілі О.А., Корнюша О.П., 

Цертій О.М., Шамардіна К.О. 

 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставив на 

голосування наступну пропозицію: 

Взяти до відома інформацію в.о. директора департаменту з питань 

економічного розвитку про виконання протокольного доручення постійної 

комісії від 10.12.2021 протокол № 19 щодо інформації про заходи та об’єкти, 

подані для залучення коштів державної субвенції на поточний рік. 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36319-1093-20220127.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36346-1093-20220131.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36160-pr_rish_1067_19-01-2022.pdf
https://cutt.ly/SOeZoUs
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Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Бочкову Л.Т., яка ознайомила із виконанням протокольного доручення 

постійної комісії від 27.01.2022 протокол № 21 в частині повноважень 

фінансового управління щодо можливості надання матеріальної допомоги 

багатодітній сім’ї Валіхновських на ремонт квартири. 

Костенко О.В., яка проінформувала про виконання протокольного 

доручення постійної комісії від 27.01.2022 протокол № 21 в частині 

повноважень департаменту соціальної політики щодо можливості надання 

матеріальної допомоги багатодітній сім’ї Валіхновських на ремонт квартири 

(інформація додається). 

Колодяжний С.О., надав інформацію стосовно дій, які було вжито міською 

радою для багатодітній сім’ї Валіхновських з моменту народження четверні. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Окремо депутати, члени постійної комісії висловили власну думку 

стосовно діючого механізму, порядку надання одноразової адресної грошової 

допомоги мешканцям міста, які опинилися у складних життєвих обставинах та 

наголосили на необхідності змінювати порядок надання цієї допомоги 

громадянам. 

   Бірець Д.М. проінформував, що до департаменту соціальної політики 

звертались колективним депутатським зверненням щодо надання 

напрацьованих пропозицій стосовно зміни порядку надання одноразової 

адресної грошової допомоги мешканцям міста, які опинилися у складних 

життєвих обставинах та закликав департамент соціальної підтримки 

відреагувати на відповідне звернення депутатів міської ради. 

   Колюка О.С. підсумовуючи обговорення, зазначив що є щонайменше два 

шляхи вирішення питання: внесення змін до діючого положення про надання 

одноразової адресної грошової допомоги мешканцям міста, які опинилися у 

складних життєвих обставинах; перерозподіл коштів, яким надати матеріальну 

допомогу багатодітній сім’ї та запропонував надати доручення фінансовому 

управлінню спільно з юридичним управлінням, департаментом соціальної 

політики міської ради підготувати проєкт рішення на наступну сесію міської 

ради, в якому запропонувати шлях вирішення питання допомоги багатодітній 

сім’ї Валіхновських. 

   Бірць Д.М. звернувся до управління молоді та спорту міської ради з 

проханням надати членам постійної комісії систематизовану інформацію щодо 

купівля квартини багатодітній сім’ї Валіхновських. 
 

   В обговоренні взяли участь всі члени постійної комісії, Колодяжний С.О., 

Колюка О.С. 
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За результатами обговорення голова постійної комісії поставив на 

голосування наступні пропозиції: 

1. Звернутися до обласного управління ДСНС щодо надання інформації 

цільового використання коштів в сумі 500 000 грн, які виділялися з міського 

бюджету на ремонт квартири багатодітній сім’ї Валіхновських. 

 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

2. Доручити фінансовому управлінню спільно з юридичним управлінням, 

департаментом соціальної політики міської ради підготувати проєкт рішення на 

наступну сесію міської ради, в якому запропонувати шлях вирішення питання 

допомоги багатодітній сім’ї Валіхновських. 

 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

1. Звернутися до обласного управління ДСНС щодо надання інформації 

цільового використання коштів в сумі 500 000 грн, які виділялися з міського 

бюджету на ремонт квартири багатодітній сім’ї Валіхновських. 

2. Доручити фінансовому управлінню спільно з юридичним управлінням, 

департаментом соціальної політики міської ради підготувати проєкт рішення на 

наступну сесію міської ради, в якому запропонувати шлях вирішення питання 

допомоги багатодітній сім’ї Валіхновських. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

   Яндович Ю.В., яка ознайомила із доопрацьованим проєктом рішення 

міської ради № 1093 «Про договори з реструктуризації заборгованості за 

спожитий природний газ». 
 

   В обговоренні взяли участь Бочкова Л.Т., Вергун О.С., 

Ковальова-Алокілі О.А., Корнюша О.П., Цертій О.М. 
 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставив на 

голосування наступну пропозицію: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення № 1093 «Про договори з 

реструктуризації заборгованості за спожитий природний газ». 
 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Прийнято. 
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ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення № 1093 «Про договори з 

реструктуризації заборгованості за спожитий природний газ». 
 

4. СЛУХАЛИ: 

Бочкову Л.Т., яка ознайомила з проєктом рішення міської ради № 1067 

«Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 16 грудня  

2021 року № 1059 «Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади 

на 2022 рік». 

Голова постійної комісії поставив на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1067 «Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1059 «Про 

бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2022 рік». 

 

Результати голосування: 

«за» – 5, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 1. 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1067 «Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1059 «Про 

бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2022 рік». 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Бірця Д.М., який ознайомив з інформацією щодо діяльності постійної 

комісії Кропивницької міської ради з питань бюджету та податкової політики  

за 2021 рік. 

 

Голова постійної комісії поставив на голосування наступну 

пропозицію: 

Взяти до відома  інформацію щодо діяльності постійної комісії 

Кропивницької міської ради з питань бюджету та податкової політики  

за 2021 рік. 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Прийнято. 
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ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Взяти до відома  інформацію щодо діяльності постійної комісії 

Кропивницької міської ради з питань бюджету та податкової політики  

за 2021 рік. 

 

 

Голова комісії      Дмитро БІРЕЦЬ 

 

 

 

Секретар комісії     Ольга КОВАЛЬОВА-АЛОКІЛІ 


